
Утворення множини іменників і прикметників (загальне правило) 

Formazione del plurale di nomi e aggettivi (regola generale) 

 

Є два роди: чоловічий рід (maschile) 

жіночий рід (femminile) 

та два числа: однина (singolare) 

множина (plurale) 

 

чоловічий рід (maschile) жіночий рід (femminile) 

однина (singolare) множина (plurale) однина (singolare) множина (plurale) 

-o 

ragazzo italiano 

-i 

ragazzi italiani 

-a 

ragazza italiana 

-e 

ragazze italiane 

-e 

studente portoghese 

-i 

studenti portoghesi 

-e 

canzone inglese 

-i 

canzoni inglesi 
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